
 
Informasjon fra 

 MEDLEMSMØTET I NORDRE FOLLO ARBEIDERPARTI 
mandag 21. januar kl.19.00 på Ski Rådhus. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Leder Arild Burud ønska alle velkommen til dette første medlemsmøtet på nyåret. 
 
 
Han introduserte deretter kveldens hovedtema: 

Nordre Follo Arbeiderpartis eldrepolitikk. 
 
Ordfører Hanne Opdan presenterte hva som står om eldre i partiprogrammet vårt, og hvilke 
aktiviteter som er planlagt på området i valgkampen. Hun trakk spesielt fram: 
 

- Hele stillinger og faste vikarer i eldreomsorgen 
- Tilsatte i eldreomsorgen må ha gode norskkunnskaper 
- Livsløpsleiligheter 
- Blanding av seniorleiligheter og vanlige leiligheter 
- GPS-sporing til personer med demens der disse og pårørende ønsker det 
- Gode møteplasser for innbyggere i ulike aldre 
- Etterstrebe aktivitetstilbud til eldre a’la de de hadde før man kom på institusjon 
  

Dessuten redegjorde ordfører Hanne Opdan for aktuelle utbyggingssaker, som er viktige for 
eldre. 
 
 
Det var deretter spørsmål og innspill om bl.a. disse temaene: 
 
- Kan kommunen i større grad styre hvor og hvordan det bygges? 
 
Vår leder i Plan - og byggesaksutvalget i Ski kommune, Morten Ellingsen, svarte at 
mulighetene for politisk styring av byggeprosessen er begrensa.  
Dog kan det stilles rekkefølgebestemmelser, f.eks. minimumsstørrelsen på - og utforminga 
av leiligheter, størrelse og utforming av uteområdet. 
Man kan f.eks. ikke sette krav til materialvalg, farge, arkitektonisk utforming ets, så lenge 
utbygger holder seg innafor Plan - og bygningslovens bestemmelser. Han påpekte at det har 
vært en klar tendens til å slakke av på kravene i de periodene de borgerlige har hatt flertallet.  
 

- Samhandlingsreformen. Hvordan sikre overgangene sykehus - kommunens 
sykehjem eller boligen, for de som er hjemmeboende? 

 
Ordfører Hanne Opdan kunne bekrefte at slike overganger er vanskelige. 
Lokalmedisinsk senter (LMS) er en viktig mottaker av pasienter, som har behov for 
medisinsk oppfølging etter utskrivning fra sykehuset. LMS er organisert som et IKS. Denne 
avtalen er nå sagt opp. Det er derfor for tidlig å si hvordan tilbudet skal organiseres i den nye 
kommunen, Nordre Follo. 

  
 



Stortingsrepresentant Tuva Moflag fortalte at hun vil satse på følgende tre hovedområder: 
 Mat, aktivitet og trygghet. 

Hun orienterte deretter om aktuelle tendenser og om de politiske skillelinjene mellom 
høyresida og venstresida. Hun trakk fram hva som er kommunenes handlingsrom og 
muligheter. Hun kom bl.a. inn på følgende temaer: 

- Vi har nå har lavere barnetall og en stadig høyere andel av eldre. P.t. er det 4,1 
yrkesaktive pr. pensjonist. Om 20 år vil tallene være kun 2,9 yrkesaktive pr. 
pensjonist. 

- Hun framheva at det heldigvis er relativt mange barn, unge og yrkesaktive 
skattebetalere i hhv. Oppegård og Ski kommune. 

- Eldre - sjef i eget liv. Hun reiste spørsmålet om økt selvbestemmelse kanskje også i 
skal gjelde personer med demens. Hun påpekte at det vil kreve bedre teknologiske 
hjelpemidler, som hun benevnte frihetsteknologi. 

- Eldre skal kunne bo hjemme lengst mulig, dog ikke for lenge. Dog, dette er en 
vanskelig balanse. 

- Statlige normer for barnehage- og skolesektoren. Dette er problematisk siden det ikke 
følger med friske penger. Siden budsjettene er begrensa, må dermed kommunene 
kutte i helse- og omsorgssektoren.  

 
Stortingsrepresentant Tuva Moflag la deretter fram sin vurdering av høyresidas eldrepolitikk 
sammenlikna med venstresidas eldrepolitikk. Hun trakk fram følgende områder i den nye 
regjeringsplattforma: 
 

- Fritt brukervalg. 
- Økt privatisering. 
- Økt konkurranseutsetting. 
- Stykkprisfinansiering. 

 
Tuva Moflag poengterte at Aps budsjettforslag ville ha gitt kommunene 3,5 milliarder mer i 
overføringer. 
 
Det var deretter spørsmål og innspill om følgende temaer: 
 

- Gratis trygghetsalarm i Ski. 
- Leder for utvalg for omsorg og helse i Ski kommune, partimedlem Anne Grethe 

Slåtten, supplerte med at man med Ap i posisjon har fått innført tilbud om gratis 
trygghetsalarm i Ski. 

- Statlig finansiering av eldreomsorgen. Hva mener Ap? 
Stortingsrepresentant Tuva Moflag understreka at Ap ikke ønsker statlige standarder som 
ledsages av øremerkede midler. Hun påpekte at slike nasjonale standarder fratar 
kommunene handlingsrom ut fra lokale behov og kjennskap. Hun advarte mot at statlige 
standarder og ønske om privatisering, vil kunne skape et Forskjellsnorge. 
De med god økonomi vil med økt privatisering kunne kjøpe seg tilleggstjenester. 
Privatisering vil også skjerpe kampen om helsepersonell.    

 
- Nordre Follo Arbeiderpartis program opp mot de borgerliges programmer.  

Gruppeleder for Ap i kommunestyret i Ski, Morten Ellingsen framholdt at mens vi i Nordre 
Follo Ap ser behovet for gode tilbud, prioriterer Høyre valgfrihet. 

 
- Bygge tillit ved å gjøre det vi lover, og å kunne vise til resultater. 

Både ordfører Hanne Opdan og stortingsrepresentant Tuva Moflag sa seg enig i denne 
påpekninga. 
 
 



Leder Arild Burud takka til slutt de som hadde stått for serveringa, takka innlederne og 
medlemmene for gode innlegg, og ønska alle velkommen til Årsmøtet 31. januar 
klokka 19, på Vellet på Oppegård.  
 

---------------------------------------------------- 
 

Oversikt over gjenværende medlemsmøter mv., i 1. halvår 2019 
Alle ordinære møter holdes normalt fra kl. 19. 

 
Torsdag 31. januar Årsmøte i Nordre Follo Arbeiderparti.  
 
Mandag 25. februar Medlemsmøte. 
 
Lørdag 16. mars Valgkampopplæring: Nordre Follo Arbeiderpartis 

oppvekstkonferanse.  
 
Torsdag 21. mars Valgkampopplæring, og temamøte: Nordre Follo kommune som 

arbeidsgiver. 
 
Torsdag 25. april Åpent møte om valgkampsaken Nordre Follo som voldtekstfri 

sone. 
 
Mandag 20. mai Medlemsmøte. 
 
Søndag 26. mai Friluftsmøte med valgkampopplæring. 
 
Torsdag 13. juni Medlemsmøte med sommeravslutning. 
 
Tirsdag 18. juni Temamøte / valgkampopplæring: Hva betyr det at Nordre Follo 

skal være en bærekraftig kommune? 
 
 
Ski 22. januar 2019. 
 
For styrets leder  
Arild Burud 
 
Kjell-Arne Ekeberg 

sekretær. 
 
 
 


